
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 28/09/2021 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Με μισό ιατρικό δυναμικό η Ογκολογική Κλινική του Γενικού Νοσοκομείου 

της Λάρισας» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων Λάρισας και σύμφωνα με αναρτήσεις σε τοπικές 
ιστοσελίδες του Διαδικτύου, η Ένωση Ιατρών Νοσηλευτηρίων Κέντρων Υγείας Λάρισας 
(«Ε.Ι.Ν.Κ.Υ.Λ.») διαμαρτυρήθηκε έξω από το Γενικό Νοσοκομείο της Λάρισας στο 
πλαίσιο πανελλαδικής κινητοποίησης της «ΟΕΝΓΕ». Το προεδρείο της «ΕΙΝΚΥΛ» 
υπογράμμισε, πως από την στιγμή που ετέθησαν σε αναστολή πολλοί γιατροί του 
Γενικού Νοσοκομείου της Λάρισας, η Ογκολογική Κλινική του έχει χάσει το 50% της 
δύναμής της, με αποτέλεσμα να υπάρχει μεγάλο πρόβλημα στις βάρδιες. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Πως θα αντιμετωπίσετε το μείζον ζήτημα της υπολειτουργίας της Ογκολογικής Κλινικής 
του Γενικού Νοσοκομείου της Λάρισας, κατόπιν της απόφασής σας περί αναστολής της 
παροχής υγειονομικών υπηρεσιών από μερίδα των υπηρετούντων σε αυτό γιατρών; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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